
                                           
 

 

 

 
ACTA DE L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DEL CAMP D’EN PRATS, DEL DIA 8 
DE MARÇ DE 2021 
 
ASSISTENTS:  
 
Vocals, per part de l’Ajuntament:  
Sr. Josep Piferrer 
Sr. Pau Lladó 
Vocals, per part del Consell:  
Sra. Maria Colomer 
Sr. Albert Fontfreda 
Sr. Martí Reig  
Sr. Ricard Avellí Saballs 
Sr. Ricard Avellí Ghiara 
 
Tècnic per part de l’Ajuntament:  
Sra. Úrsula Dorado  
 
Ordre del dia:  
 
1) Serveis Municipals 
2) Qualitat Urbana 
3) Medi Ambient 
4) Policia Local i Mobilitat 
5) Noves aportacions 
 
Comença la reunió a les 19:05 h amb la presentació per part del Caporal designat a la 
Unitat de Policia Comunitària, amb TIP 1026 i l’agent 1138, que venen a presentar als 
membres el nou funcionament un cop fetes les divisions per unitats a la comissaria de 
Policia. Des de gener comptem amb agents de barri, un per cada un dels 5 sectors, 2 
agents cívics i el caporal i el sergent designats a la unitat. La intenció és que coneguin 
a l’agent designat i que es puguin reunir de tant en tant per poder parlar directament 
de temes vinculats a Policia. Els agents de comunitària canviaran de sector un cop 
l’any, per tant al gener en tindran un altre, tot i que la informació és compartida i 
estaran al cas de la situació del barri.  
S’acorda fer arribar les dades de contacte amb l’enviament de la present acta. 
 
Un cop acaba la presentació, continua la reunió seguint l’ordre del dia: 
 
1) Serveis Municipals 
 
Plataners que embossen les canals i les tortugades: Després de la reunió mantinguda 
amb els veïns afectats i el responsable de jardineria, es va procedir, a primers de 
febrer, a escapçar-los per tal de solucionar la problemàtica. Es farà aquesta actuació 
cada any entre gener i febrer. 
Els membres de l’associació estan conformes amb l’actuació feta i contents de no tenir 
més problemàtiques a les vivendes per l’alçada d’aquests plataners. 
 



                                           
 

 

 

Arbres darrera el Botavara fins a l’alçada de l’aparcament: Es va mirar el mateix dia de 
la visita, el mes de desembre, no suposen cap perill com per haver-los de treure. 
 
Llumenera darrera els contenidors. Llum massa tènue: Es posarà un altre llum, doncs 
no podem posar llums d’un color diferent (per un tema de contaminació lumínica) si no 
són passos de vianants. Juntament amb la il·luminació del passadís central, es posarà 
un altra focus per millorar la sensació de seguretat de la ciutadania. 
 
Il·luminació passadís central Camp d’en Prats: Serà una despesa que es farà amb el 
romanent que s’aprovarà aquest mes de març al Ple. Abans de l’estiu estarà fet. Té un 
cost de 4.000 euros i és la part que queda més fosca del parc. 
 
Replantació d’arbusts, parterres: Es farà una millora d’arbustiva: llocs on l’arbustiva 
estigui a mitges, el parterre davant del Vedruna, al llarg del carrer del Bruc que separa 
el Camp d’en Prats. Es demana als veïns que si troben a faltar alguna altra ens ho 
facin saber per tenir-ho en compte. 
 
Sorral del parc infantil: Es revisarà i analitzarà entre abril i maig 
 
Reg que va amb aspersors: L’empresa Ferrovial fa reparacions periòdiques. Els 
membres comenten que el passadís central i el parterre amb el Sagunto no funciona. 
Els aspersors mullen tota la vorera. 
 
Xarxa cistelles de bàsquet: Ja estan canviades. 
 
Portalets del parc de mal tancar: s’han canviat les xarneres per a què es puguin tancar 
bé. 
 
Embornal del tancat: està tancat amb clau i no es pot aixecar per netejar, fa bassa: El 
4 de març es va tornar a netejar. Es va controlant, té difícil solució perquè està al 
ressalt del pas de vianants. 
 
2) Qualitat Urbana 
 
Tancat de contenidors (no es desinfecta i la gent l’utilitza d’urinari): Al desembre es va 
fer una neteja a fons del tancat i es continuaran fent sempre que sigui possible. L’àrea 
va supervisant la problemàtica, tot i que no s’ha solucionat. 
L’alcalde explica que políticament no estan contents dels resultats que estan donant 
certs tancats, tot i que alguns sí funcionen bé. 
S’ha contractat una empresa que faci un estudi de com ha de ser la recollida a 
Palafrugell. 
Les dades no són bones, els percentatges de recollida selectiva s’han estancat i no es 
recicla prou. La planta de Lloret, que és on portem els residus, cobra pels residus 
impropis i els percentatges a pagar van pujant. Per tant i inevitablement, suposarà un 
augment en la taxa d’escombraries. 
 
3) Medi ambient 
 
Niu de lloros petits (verds): Quan van podar els arbres el mes de desembre, es van 
treure els nius. 



                                           
 

 

 

4) Policia Local i Mobilitat 
Topalls de plàstic aparcament zona blava: Es van retirar el mes de novembre. Estem 
pendents de posar-ne de nous per a què els vehicles que estacionen no envaeixin la 
vorera. 
 
Zona de càrrega i descàrrega (davant estanc, perruqueria,etc): es va repintar a primers 
d’any. 
 
Mobilitat entorn de les escoles Les tanques del carrer Sant Sebastià i el carrer del Bruc 
s’han collat a terra per a què la gent no les mogui per aparcar. S’està treballant en la 
pacificació de l’entorn de les escoles tenint en compte les casuístiques particulars de 
cada centre escolar. 
 
Senyalització horitzontal pendent: CID davant del supermercat i passos de vianants, 
tant del Camps d’en Prats com del Barris i Buixó (davant de correus) i Picasso: es farà 
aquesta primavera. 
 
Embussos pels autobusos que paren: S’està estudiant una millora general de la 
mobilitat del Camp d’en Prats. 
 
Cotxes que encara fan el gir en U al carrer Sagunt: A l’octubre es va posar una pilona 
més, i rígida, per dificultar el gir. 
 
Resultats aforador al carrer Sagunt: Resultats del 17 de novembre: no hi ha excés de 
velocitat, només un 2% d’infracció per excés de velocitat, a més, el radar agafa 200 
metres abans i, per tant, quan s’arriba a lloc ja és menys que la detectada. Velocitat 
mitja: 26km/hora i la velocitat permesa és de 30 km/hora. Per tant no es farà cap 
actuació al respecte. 
 
5) Noves aportacions 
 

- Els membres alerten que hi ha grups de persones que es troben de nit dins els 
jardinets, malmenant l’arbustiva, deixant deixalles i causant molèsties als veïns 
(espais que queden foscos) 

- S’ha de buscar una solució amb les portes dels tancats, perquè al cap de dos 
dies tornen a ser trencades. Tenen molt de pes i les xarneres no aguanten. 

- El sorral no té pràcticament sorra, es demana que s’hi actuï amb certa celeritat. 
- El parc és ple de sorra i fa molta pols. Demanen que es reculli tota la sorra 

escampada i que s’estudiï alguna solució al respecte. 
- Les pistes de bàsquet són plenes de pedres i la mainada empassega al jugar i 

els hi marxen les pilotes. 
- Les escales que pugen del carrer Sagunt hi manca un tall de vorada. 
- La senyal que hi ha a la cantonada, que dóna a l’antic local de Santa Lucía es 

mou amb el vent i pica al balcó del primer pis. 
- Hi ha un citroën abandonat al carrer Castaños de fa molts mesos. 
- El monolit de ferro s’està podrint de la part baixa. 
- La vorera entre el General Castaños i el carrer del Bruc és molt estreta i no es 

pot passar. 
S’explica que la vorera de l’altra banda és molt ampla, tot i que la gent enlloc de 
canviar de vorera passa pel mig. Aquí no es pot fer res, fins el moment que s’hagi 
d’urbanitzar aquest carrer de nou. 



                                           
 

 

 

- A la plaça de discapacitats de dins de l’aparcament sempre hi ha el mateix 
cotxe, i hi manca la senyalització vertical. Al cantó del Somdedos també hi ha 
plaça de discapacitats amb la mateixa problemàtica. 

- L’encreuament entre el Somdedos i la Plaça Catalunya, així com amb el Centre 
mèdic, no està adaptat i suposa una barrera arquitectònica important en una 
zona molt cèntrica. 

- Les places de motos que hi ha dins l’aparcament sempre estan ocupades per 
cotxes. No hi ha motos i s’haurien de mirar de reconvertir. 

- La tapa d’aigua de darrera la font és trencada. 
- Els pins que hi ha entre el bar i la botiga d’en Madí s’han d’esporgar, a més els 

ocell ho embruten tot de cagarades i la gent rellisca, s’hauria d’estar més 
pendent de la neteja d’aquesta vorera. 

- Al càrrega i descàrrega del carrer Velázquez sempre hi ha els cotxes dels veïns 
estacionats. 

- Hi ha una balda de l’escala del tobogan gran trencada. 
 
 

A les 21.00h finalitza la sessió ordinària de l’associació de veïns del Camp d’en 
Prats.  


